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Z A P I S N I K  

 

 

s 23. sjednice Gradskoga vijeća Grada Osijeka održane 08. srpnja 2024. u Velikoj vijećnici, 
Županijska 4, s početkom u 10.00 sati.  

 

Predsjednik Tihomir Florijančić otvorio je 23. sjednicu Gradskoga vijeća Grada Osijeka. 
 

Pozdravio je nazočne vijećnike, gradonačelnika, zamjenike gradonačelnika, predstavnike 
upravnih tijela Grada Osijeka, predstavnike trgovačkih društava i ustanova, predstavnike 
nacionalnih manjina, Savjeta mladih, medija i ostale nazočne. 
 

Konstatirao je da su temeljem potvrđivanja nazočnosti vijećnika (elektroničkim putem) sjednici 
nazočna 26 vijećnika od ukupno 31 vijećnika, što je dovoljno za pravovaljano odlučivanje.  
  

Nazočni vijećnici:  
1. Babić Marin  
2. Barišić Ivan  
3. Bilandžić Tomislav 

4. Đapić Anto 

5. Florijančić Tihomir 
6. Grubišić Stipe 

7. Jukić Vlado 

8. Jurčević Mate 

9. Kiš Boris 

10. Kopunović Legetin Petar 
11. Kovačević Željko 

12. Kušec Goran 

13. Leko Ćurčić Mira 

14. Marijašević Vjeran 

15. Mihaljević Josip 

16. Mišetić Tomislav 

17. Nalio Zdravko 

18. Opačak Milan 

19. Petrašević Tunjica 

20. Ricl Jesenka 

21. Sarkanjac Svetozar 

22. Sobol Antonio 

23. Stojić Toni 
24. Šerić Drago 

25. Šišljagić Vladimir 
26. Zima Predrag 

 

Nisu nazočni: Fuderer Levak Željka, Kovač Sonja, Kruhonja Katarina, Požega Željko i Vlahović 
Mirta 

 

Ostali nazočni: Ivan Radić, gradonačelnik, Dragan Vulin, zamjenik gradonačelnika, Jasenka 

Crnković, zamjenica gradonačelnika, Karlo Šatvar, pročelnik Upravnog odjela - Ured 

Gradonačelnika, Marija Garić, pročelnica Upravnog odjela - Ured Grad, Ivana Lišić Lončarić, 
službenica za privremeno obavljanje poslova pročelnika Upravnog odjela za financije i fondove 

EU, Danijel Slobođanac, službenik za privremeno obavljanje poslova pročelnika Upravnog 



 3 

odjela za komunalno gospodarstvo, promet i mjesnu samoupravu, Josip Jukić, službenik za 
privremeno obavljanje poslova pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti, Igor Medić, 
pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo, Romana Kovačević, službenica za privremeno 
obavljanje poslova pročelnika Upravnog odjela za socijalnu zaštitu, umirovljenike i zdravstvo, 
Sanda Pašuld, pročelnica Upravnog odjela za gospodarenje imovinom i vlasničko-pravne 

odnose, Nataša Bošnjak, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, graditeljstvo i 
zaštitu okoliša, Mirela Filipović, pomoćnica pročelnika u Upravnom odjelu za komunalno 

gospodarstvo, promet i mjesnu samoupravu, Goran Pajnić, direktor GPP-a d.o.o.,  Marko 

Eljuga, predsjednik Uprave-direktor društva Vodovod-Osijek d.o.o., Igor Pandžić, direktor 

Unikoma d.o.o., Robert Seligman, direktor Športskih objekata d.o.o., Vedran Novokmet, direktor 
Ukopa d.o.o., Krešimir Novoselić, direktor Zavoda za stanovanje d.o.o., Ivana Davidović, 
direktorica Tržnice d.o.o., Tihomir Pejin, direktor BIOS-a d.o.o., Žana Gamoš, direktorica 
Regionalne veletržnice d.d., Antonio Lozančić, direktor OS Centra d.o.o., Ana Mihaljević, 
ravnateljica Dječjih vrtića Osijek, Marin Seleš, ravnatelj Pučkog otvorenog učilišta Osijek, 
Vladimir Ham, intendant Hrvatskog narodnog kazališta Osijek, Ivica Lučić, ravnatelj Dječjeg 

kazališta Branka Mihaljevića Osijek,  Ivan Kristijan Majić, ravnatelj Kulturnog centra Osijek, 
Dubravka Pađen Farkaš, ravnateljica Gradske i sveučilišne knjižnice Osijek, Marijana Fumić, 
ravnateljica Gradske galerije Osijek, Tajana Rogulja, direktorica Turističke zajednice grada 
Osijeka, Valerija Vuković Kondža v.d. ravnateljice Agencije za obnovu osječke Tvrđe, Ivana 

Ernješ, pomoćnica pročelnika upravnog tijela - za rad Gradskoga vijeća i Gradonačelnika, Nataša 
Ižaković, savjetnica u Odsjeku za rad Gradskog vijeća i Gradonačelnika, Sanja Farkaš i Verica 
Relja, djelatnice Ureda Grada, Matko Mance i Marko Budimir, djelatnici Upravnog odjela za 

gospodarstvo. 

 

Predsjednik je obavijestio vijećnike da se za govornicu izlazi pod točkom 2. Pitanja i prijedlozi 
vijećnika kod postavljanja pitanja i prijedloga te kod rasprave o točkama predloženog dnevnog 
reda, samo kod prijave za raspravu ispred Kluba vijećnika, a u svim ostalim raspravama govori 

se na mikrofone iz klupe. 

Vijećnici koji imaju potrebu za uvodnim obrazloženjem po točkama dnevnog reda neka se prije 
otvaranja rasprave po pojedinoj točki dnevnog reda o navedenom izjasne dizanjem ruke. 

 

UTVRĐIVANJE DNEVNOGA REDA 

 

Uz poziv za sjednicu, koji je dostavljen elektroničkim putem dostavljen je prijedlog dnevnog 
reda zajedno s materijalom. 

 

Naknadno je dostavljeno Izvješće sa sjednica radnih tijela Gradskoga vijeća. 
 

Predsjednik je pozvao vijećnike da se prijave (elektronički) ukoliko imaju prijedloge za izmjene 

i dopune predloženog dnevnog reda. 
S obzirom da nije bilo prijedloga za izmjene i dopune dnevnoga reda, predsjednik je stavio na 

glasovanje predloženi dnevni red. 
 

Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da je jednoglasno i to s 26 glasova „za“ prihvaćen 
predloženi dnevni red u cjelini. 

 

D N E V N I   R E D 

 

1. Usvajanje Zapisnika s 22. sjednice Gradskoga vijeća 

2. Pitanja i prijedlozi vijećnika 

3. Izvješće o obavljenoj financijskoj reviziji Grada Osijeka za 2022. 
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4. Izvješće Dječjeg vrtića Osijek o ostvareno odgojno-obrazovnom radu za 2023. 

5. Izvješće Pučkog otvorenog učilišta Osijek o realizaciji programa i Financijsko izvješće za 
razdoblje od 1. siječnja 2023. do 31. prosinca 2023. 

6. Izvješće o poslovanju kazališta i ostvarenju kazališnog repertoara Hrvatskog narodnog 
kazališta u Osijeku za 2023.  

7. Izvješće o poslovanju kazališta i ostvarenju kazališnog repertoara Dječjeg kazališta Branka 
Mihaljevića u Osijeku za 2023.  

8. Izvješće o radu Gradske i sveučilišne knjižnice Osijek za 2023.  

9. Izvješće o radu javne ustanove Gradske galerije Osijek za 2023.  
10. Izvješće o radu Kulturnog centra Osijek za 2023. 
11. Izvješće o realizaciji programa rada Agencije za obnovu osječke Tvrđe za 2023. 
12. Izvješće o upravljanju stanovima kojima gospodari Grad Osijek od 1. siječnja 2023. do 31. 

prosinca 2023.  

13. Izvješće o upravljanju poslovnim prostorima kojima gospodari Grad Osijek za razdoblje 
od 1. siječnja 2023. do 31. prosinca 2023 

14. Izvješće o radu i Izvješće o izvršenju Programa prioriteta za održavanje i poboljšanje 
komunalne infrastrukture mjesnih odbora i gradskih četvrti za 2023. 

15. Prijedlog Odluke o raspisivanju Javnog natječaja o povjeravanju na upravljanje sportske 
građevine Sportski centar LIO  

16. Prijedlog Rješenja o prihvaćanju ponude po Natječaju za prodaju nekretnine opterećene 
pravom građenja k.č.br. 10440/34 k.o. Osijek - Poduzetnička zona Nemetin 

17. Prijedlog Rješenja o razrješenju i izboru člana Odbora za financije i gospodarstvo 

18. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Odbora za utvrđivanje prijedloga 
imena ulica i trgova. 

 

Uslijedio je rad prema utvrđenom dnevnom redu. 
 

 

TOČKA 1. USVAJANJE ZAPISNIKA S 22. SJEDNICE GRADSKOGA VIJEĆA 

 

Zapisnik s 22. sjednice Gradskoga vijeća dostavljen je u prilogu poziva za sjednicu. 
Predsjednik je pozvao vijećnike da se prijave (elektronički) ukoliko imaju primjedbi na Zapisnik.  
 

Vijećnik Boris Kiš istaknuo je da nije dostavljen sadržaj zapisnika obavljenog inspekcijskog 
nadzora u svezi požara u Dravi International s 22. sjednice Gradskoga vijeća Grada Osijeka točka 
29. Prijedlog Analize stanja sustava civilne zaštite Grada Osijeka u 2023. 
 

Pročelnica Upravnog odjela-Ured Grada Marija Garić istaknula je da dok traje kazneni postupak 

Grad nema uvid u navedeni zapisnik.  

 

Budući da nije bilo primjedbi stavio je na glasovanje Zapisnik sa 22. sjednice Gradskoga vijeća. 
Nakon (elektronički) provedenog glasovanja, konstatirao je da je jednoglasno i to s 26 glasova 

„za“ Zapisnik prihvaćen.  
 

 

TOČKA 2.   PITANJA I PRIJEDLOZI VIJEĆNIKA 

 

Pitanja se postavljaju i prijedlozi iznose u pravilu tijekom jednog sata. 

 

Vijećnik usmeno može postaviti dva pitanja ili iznijeti dva prijedloga ili postaviti jedno pitanje i 
iznijeti jedan prijedlog u vremenu od tri minute.  
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Odgovori na postavljena pitanja dat će se nakon što svi prijavljeni vijećnici iznesu svoja pitanja 
i prijedloge. 

 

Vijećnik može izraziti nezadovoljstvo odgovorom na postavljano pitanje iznošenjem razloga u 
trajanju od jedne minute.  

Gradonačelnik na iskazano nezadovoljstvo vijećnika odgovorom na postavljeno pitanje, svoj 
odgovor može dopuniti u trajanju do jedne minute. 

 

Dostavljen je pisani odgovor na pitanje vijećnika Vjerana Marijaševića koji je postavljen na 22. 

sjednici Gradskoga vijeća. Vijećnik nije imao potrebu očitovati se o dostavljenome. 
 

Predsjednik je istaknuo da su vijećnici dobili pisana pitanja vijećnice Katarine Kruhonja.  

Jedno pitanje je postavljeno Gradonačelniku Grada Osijeka, a drugo predsjedniku Gradskoga 
vijeća, a na što će se isti očitovati. 
(postavljena pisana pitanja vijećnice Katarine Kruhonja nalaze se u prilogu zapisnika) 

 

 

Predsjednik je pozvao vijećnike da se elektronički prijave za postavljanje pitanja. 
 

Boris Kiš, vijećnik, iznosi: „Prvo pitanje vezano je za koncesionara, Dimnjak d.o.o. Budući da 
ste izdali upozorenje koncesionaru za obavljanje dimnjačarskih poslova i da je prije prošle 
sjednice na stranicama Grada postavljen obrazac za prigovore na rad koncesionara, zanima me 

koliko je prigovora zaprimljeno i što ste učinili po tom pitanju? 

Drugo pitanje, već tri godine tražimo da se u Plan rada Gradskoga vijeća uvrsti tema parkinga i 
da se raspravlja o toj temi. Rekli ste da Grad razrađuje drugačiji model po isteku koncesije usluge 
parkiranja da dâ jednoj od gradskih firmi i da se razrađuje taj novi model i sada je manje od šest 
mjeseci do isteka koncesijskog ugovora. Nas zanima što Grad planira nakon isteka koncesijskog 
ugovora? Da li će dati to jednoj od gradskih firmi ili na neki drugi način, molim i za taj odgovor. 
Hvala lijepa.“   
 

Goran Kušec, vijećnik, iznosi: „Pitanje se odnosi na zaprašivanje komaraca. Kada je bilo 

Osječko ljeto kulture, zanima me točno ako bi mogao dobiti u pisanom obliku o kakvom se tu 
sredstvu radi jer sam bio u to vrijeme malo na terenu pa je bilo upita vezano za pomor pčela i da 
je bilo određenih problema. Ako ste primijetili sada lijepo da smo riješili komarce ali nema više 
ni muha, ne znam što ptice jedu. Samo me zanima o kakvom se sredstvu radi, neku specifikaciju? 

Drugo pitanje se odnosi na nešto što sam postavio pisano, a vezano je za broj izdanih prekršajnih 
naloga za nepropisno parkiranje na dan 15.03. u vremenskom periodu od 14.00 do 17.00 sati. 

Broj zaprimljenih prigovora na prekršajne naloge za nepropisno parkiranje, koliko odluka je 
Upravni odjel za komunalno gospodarstvo, promet i mjesnu samoupravu donijelo pod 

zaprimljenim prigovorima, koliko prigovora je proslijeđeno prekršajnom sudu i na kraju koliko 
je kazni naplaćeno po navedenim točkama? Ovo sam poslao tako da ne morate zapisivati, poslao 

sam na Upravni odjel za komunalno gospodarstvo i to sam poslao 03.04., a do danas nisam 

nikakav baš odgovor dobio pa Vas molim ako se netko može očitovati isto tako pisano po tim 
pitanjima. Dugo je to od 03.04., malo predugačak period…da se ne bi uljuljali. Hvala.“           
 

Vjeran Marijašević, vijećnik, iznosi: „Vezano za javnu rasvjetu, odnosno podnu javnu rasvjetu 
u samom središtu grada, konkretno na Trgu slobode i na Trgu Ivana Pavla II. Vidimo da dobar 
dio te rasvjete ne funkcionira pa me zanima u čemu je stvar, u čemu je problem? Isto tako podna 
rasvjeta kod pješačkih prijelaza koja je postavljena zbog bolje vidljivosti na mnogim pješačkim 
prijelazima rasvjeta ne radi pa smatram da bi bilo izuzetno korisno zbog sigurnosti samih građana 
da se svjetlosna signalizacija popravi. 
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Drugo pitanje se tiče porodiljnih naknada za treće dijete, znamo da je u Vašem predizbornom 
programu bio iznos nekakvih 35 tisuća kuna za treće dijete, isto tako znamo da ste početkom ove 
godine podigli naknade za prvo dijete, ok, 350 eura u redu je. Grad otprilike slične veličine kao 
Osijek, Rijeka ima 450 eura, ali i ovo je dobar smjer, ali me zanima kada će se i ovo predizborno 
obećanje ispuniti? Primijetili smo da je sa stranice Vaše Ivan Radić nestao Vaš predizborni 
program, pa me zanima jel to postoji neki poseban razlog? Hvala lijepa.“ 

 

Jesenka Ricl, vijećnica, iznosi: „Pitanje za našeg gradonačelnika, zahvaljujem Vam se u ime 
Vesne Njikoš Pečkaj. Gipsana bista je dobila jednu svoju novu formu, novi medij, ona je izlivena 
u bronci, znamo da je lijepo pohranjena u gradu Osijeku, naše pitanje je da li možemo očekivati 
da će bista biti predstavljena, odnosno postavljena na javni prostor do 28. listopada, možda 
potencijalno baš na taj dan jer na žalost na taj dan prije 14 godina nas je napustio Julije Njikoš. 
Druga inicijativa, ponovno područje iz kulture je zapravo izrada strateških dokumenata. Grad 

Osijek nema strategiju razvoja kulturnog dijela, odnosno područja, niti ima strategiju razvoja 
turizma uz koje bi se vezao kulturni turizam. Negdje prije sam bila u Rijeci, razgovarala sam s 

brojnim stručnjacima, grad Rijeka na krilima Europske prijestolnice kulture se lijepo razvila, 
jedan lijepi veliki generator je potaknuo brojne projekte. Ono što mi je žao zbog čega vjerujem 
da bi bilo zaista nužno i važno upravo zbog toga što i Zakon o turizmu nalaže da svaka ozbiljna 
destinacija mora imati taj dokument, pričamo o strategiji turizma, odnosno i Ministarstvo kulture 
je izradilo nacionalni plan razvoja kulture, odnosno medija sad već do 2027. Mislim da je važno 
da idemo u tome smjeru prvenstveno zbog kulturnjaka, kulturnog sektora, javnih institucija. Na 

žalost se i pitanje kulture našeg kulturnog identiteta veže uz tradicijsku baštinu, uz suvremenu 
umjetnost uz to da Akademija likovnih umjetnosti, odnosno umjetnosti i kulture studenti nemaju 

svoj prostor za izlaganje, što bi grad Osijek mogao imati jedan prekrasan centar folkloristike u 
bliskoj budućnosti. Veliki je broj kapitalnih projekata na listi kroz financiranje kroz ITU 

mehanizam koji bi, a nadam se i hoće ugledati svjetlo dana, ali nekako smatram da defakto 

nedostaje da li dovoljan broj savjetnika oko našeg gradonačelnika koji će i dalje inzistirati poput 
mene da kultura zaista bude nešto ne samo čime se dičimo kada moramo ugostiti naše goste u 
gradu Osijeku nego zaista generator koji će grad Osijek predstavljati kao jedno urbano središte, 
kulturno središte, ne samo mrtvo slovo na papiru. Naravno, voljela bih vidjeti što veći broj mladih 
koji će biti zastupljeni po tom pitanju na našem području, a ne da oni budu u dijaspori i da iz 
dijaspore razvijaju svoja kulturno-umjetnička društva i zajednice, znači izvan Republike 
Hrvatske. Lijepo Vas molim da uvažite moju molbu i da pustite u proceduru izradu tih strateških 
dokumenata. Znam da imate ovlasti, odgovornosti, a mi ćemo vam biti iskreni partneri i suradnici 
u tome. Hvala najljepša.“       
   

Petar Kopunović Legetin, vijećnik, iznosi: „Imam inicijativu, mislim da ne treba previše trošiti 
riječi koliko je važan i snažan utjecaj što Hrvatsko narodno kazalište Osijek (HNK) postoji uopće 
u Osijeku, što to čini za Osijek kao središte kulture. HNK Osijek, uskoro je najavljena obnova 
zgrade, to je lijepo, zgrada je važna ali naravno da su nam važni i važniji djelatnici više vidljivi 
na pozornici ili manje vidljivi, oni koji sve pripremaju. Ovih dana, ove godine su razgovori o 

kolektivnim ugovorima, osnovicama, koeficijentima, dodacima na plaću, ali svih ovih  30 godina 

u HNK-u (razgovarao sam s nekim djelatnicima) nisu imali niti jedan sistematski pregled. Vi svi 

koji radite u državnim, javnim tvrtkama, različitim privatnim, svako pravo to njihovo je osim na 

rad imaju pravo i na sistematski pregled pa je moj poticaj da im se to osigura, realizira da kao svi 

drugi djelatnici npr. i Dječjeg kazališta i ostalih kulturnih ustanova da im se osigura periodični 
sistematski pregled jer mi je žalosno da ljudi koji imaju takav utjecaj na kulturu našeg grada u 
30 godina nisu imali niti jedan pregled. To sad nije opaska na rad ovog gradonačelnika ili ove 
vlasti jednostavno svih ovih godina se to ili netko nije sjetio ili netko nije tražio, ali evo i ako oni 
nisu tražili možda ponavljam misle samo na dodatak za plaću, obrok, osnovica, koeficijent i to 
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je u redu, to je njihova briga i žele imati bolji status pozivam zadnji put da im se osigura 
periodični sistematski pregled. Hvala.“  
 

Antonio Sobol, vijećnik, iznosi: „Pitanje i inicijativa odnosit će se na Osječko ljeto kulture 
(OLJK) koje nam evo traje. U petak 28. lipnja bio sam na otvaranju OLJK-a, program je bio 

dobar, 4 Tenora su bila odlična, sad će svi reći da hvalim gradonačelnika, a to mediji posebno 

vole, ali terase u Tvrđi su bile prazne. Došao sam sat vremena ranije, sjeo sam gore, bilo je puno 
slobodnih stolova, ljudi ne znaju za događanja. U omjer ću staviti Ljeto Valpovačko na kojem 
sam bio u nedjelju, dva dana iza OLJK-a, program je standardan, kulturno-umjetnička društva, 
mislim da su Gazde bile na trgu, grad je pun, terase rade i traži se stol više, da ne pričam o 
Đakovačkim vezovima ovaj vikend. E sad, potrebno je uložiti u promociju događanja jer što 
vrijedi što mi imamo 66 programa na OLJK-u kad mi gornjograđani to ne znamo, a da ne 
govorimo da ne znaju Zagrepčani ili Mađari. Inicijativa je realan cilj, gradonačelniče, odnosno 
gradske službe uložite 5 tisuća eura u promociju završenog programa orkestra 100 violina koji 
će se održati 31.08. imamo za to vremena i vidjet ćete rezultate. Programi su dobri, ali za njih 
nitko ne zna ili jako malo ljudi zna. 

Pitanje za Gradonačelnika koliko Grad troši za programski dio OLJK-a, a koliko na promotivni? 

Ako može po dobavljačima i po računima, ali ako ne da opće vidimo taj omjer jer mislim da se 
adekvatno sredstava troši za program, ali nedovoljno za promociju. Hvala.“       
 

Željko Kovačević, vijećnik, iznosi: „Pitanje upućujem gradonačelniku Grada Osijeka. Naime, 

temeljem inicijative vijeća Mjesnog odbora Josipovac, Grad Osijek je pokrenuo izradu projektne 

dokumentacije za kružni tok na križanju Osječke i Bizovačke ulice u Josipovcu koje je ocijenjeno 
kao jedna kritična točka jer se križanje pod vrlo nezgodnim, oštrim kutom radi. Koliko mi je 
poznato građevinska dozvola je ishođena, akti za građenje su tu, e sad me zanima da li je 
pokrenuta javna nabava, u kakvoj je fazi javna nabava kružnog toka i kada se očekuje početak 
radova? Hvala.“   
 

Mira Leko Ćurčić, vijećnica, iznosi: „Pitanje je za gradonačelnika, svi znamo da su završili 
upisi djece u vrtiće za novu pedagošku godinu 2024./2025. Jednako tako znamo, a čuli smo i s 
govornice i iz medija da se u gradu Osijeku što rekonstruira i proširuje, što izgrađuje 5 vrtića. 
Jednako tako znamo da za neke po dinamici radova nije predviđen i moguć dovršetak do početka 
pedagoške godine. Zanima me koliko djece je upisano u vrtić i kako stojimo s tim brojem s 
obzirom na dosadašnji broj djece koji su bili obuhvaćeni predškolskim odgojnim obrazovanjem? 
Hvala lijepa.“ 

 

Milan Opačak, vijećnik, iznosi: „Pitanje za gradonačelnika, naime već dvije, tri godine tj. 
negdje od početka Vašeg mandata guram jednu inicijativu ispred Hrvatske demokratske 
zajednice iz Josipovca za biciklističkom stazom kroz cijeli Josipovac. Ono što je jako bitno za 
nas sve znamo da je Josipovac mjesto koje je jako rašireno tj. ima duguljast oblik i imamo jako 
veliki broj djece i isto tako do sada nemamo ni jedan metar biciklističke staze. Prometna 
povezanost Josipovca je takva kakva je i želimo raditi na tome da imamo što bolju povezanost  

prema Višnjevcu tj. prema gradu. Ono što je pitanje s obzirom da već dugo o tome razgovaramo 
i želimo znati u kojoj je fazi taj projekt ili u kojem smjeru će to ići jer je ovih dana veliki broj 

korisnika bicikala kroz Josipovac. Josipovac je mjesto koje u zadnje vrijeme, a što smo neki dan 

i razgovarali traži se plac više, počinje biti jedno urbano mjesto u koje ljudi žele dolaziti. Volio 
bih da dobijemo tu informaciju. Zahvaljujem.“     
 

Josip Mihaljević, vijećnik, iznosi: „Pitanje će biti vezano za NK Slavonac Tenja. Iskoristio bih 

ovu priliku prvo zahvalit gradonačelniku Radiću i direktorima Pandžiću i Seligmanu na 

odrađenim radovima na rekonstrukciji dječjeg tj. sportskog igrališta u Ulici Vlatka Mačeka gdje 
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smo ovih dana odigrali i jedan od najpopularnijih malonogometnih turnira u Slavoniji i Baranji. 

Igralište je u istinu prekrasno i mislim da je Tenja zaslužila obnovu igrališta nakon svih godina i 
svih manifestacija koje se tamo održavaju. Naravno organizator tog turnira je upravo NK 
Slavonac koji unazad četiri, pet godina kvalitetno radi i moram napomenuti da je škola mladeži 
najaktivnija i s nekih 40 djece koji su bili tada članovi prije pet godina danas imamo 152 
registrirana igrača, stalni je priliv djece. Ono što je vrlo bitno nedostaje nam infrastruktura po 
pitanju svlačionica. Dvije faze su odrađene, znam da je u proračunu za ovu godinu osigurano 200 
tisuća eura za dovršetak upravo novog objekta. Roditelji i mi kao uprava kluba iščekujemo vijest 
u kojoj je fazi javna nabava i kad možemo očekivati početak radova tj. izvršenje zadnje faze? 
Hvala.“    
 

Predsjednik je pozvao gradonačelnika da se očituje o postavljenim pitanjima i prijedlozima 

vijećnika. 
 

Tihomir Florijančić, predsjednik, iznosi: „Iskoristio bih priliku i odgovorio na pisano pitanje 

koje je meni postavila vijećnica Katarina Kruhonja, a tiče se plana rada Gradskoga vijeća za ovu 
godinu. 

Reći ću da je to regulirano Poslovnikom o radu Gradskoga vijeća Grada Osijeka i da ćemo taj 
plan donijeti.“ 

 

Ivan Radić, gradonačelnik, iznosi: „Vijećniče Kiš dobit ćete pisani odgovor. 
 

Vijećnik Goran Kušec, drago mi je da se slažete da smo problem komaraca napokon riješili. Što 
se tiče sredstva s kojim se zaprašuje to ćete dobiti pisani odgovor, točan kako ste i tražili. 
Što se tiče kazni na dan 15.03., znam na što aludirate, tada je bio skup Hrvatske demokratske 
zajednice i možemo reći da je napisano 27 kazni, sve kazne su naplaćene, nije bio niti jedan 
prigovor i naplaćeno je 1.889,00 eura po tom pitanju na taj dan. 
 

Vijećnik Vjeran Marijašević pitao je za podnu javnu rasvjetu, slažem se s Vama, na žalost to je 
već problem koji dugi niz godina je u gradu, a to je da podna javna rasvjeta osim na nekim 

dijelovima što ne radi, na nekim dijelovima propada i predstavlja ugrozu za pješake, bicikliste i 

sve koji se kreću tako da ćemo taj problem morati rješavati. Već gledamo neke opcije ali nije se 
dogodilo preko noći, preko noći se ne može niti riješiti, ali kao što znate imamo u planu temeljitu 
rekonstrukciju Trga Ante Starčevića i Županijske ulice i Trga ispred katedrale.  
Pitali ste za porodiljne naknade, kao što ste rekli one su rasle i ove godine, rasti će i za iduću 
godinu. Kada smo kod programa zašto ga nema na webu-u ne znam, ali mogu Vam dati svoj 

program u pisanom obliku, vjerujem da ga mnogi od vas imaju. Tamo u programu ne piše da 
ćemo napraviti šest vrtića, a mi radimo šest vrtića, to npr. nismo obećali. Tako ima puno drugih 

stvari koje nismo obećali, a koje su ovaj grad mučile 30 godina i koje rješavamo. Samo ću reći 
da u ovom gradu je u 30 godina izgrađeno dva vrtića, a mi ćemo u našem mandatu napraviti ne 
pet nego po novom, šest vrtića.  
 

Vijećnica Jesenka Ricl pitala je za bistu. Ona je izrađena, stigla je i sad moramo vidjeti što će 
povjerenstvo predložiti gdje da ide. Ono što je bila neka ideja je da bude s ostalim bistama iz 
Sakuntala parka. Ukoliko se struka bude složila s time ja se naravno također s time slažem.  
Pitali ste za strategiju turizma i kulture. Što se tiče strategije kulture, izrađuje je Kulturni centar 

na čelu s ravnateljem Ivanom Kristijanom Majićem. Možemo Vam dati u pisanom obliku dokle 
je došla strategija kulture. Što se tiče strategije turizma to svakako treba porazgovarati s 

Turističkom zajednicom. Između ostalog strategija kulture bila je i Vaša inicijativa na jednoj od 
prvih sjednica Gradskoga vijeća.  
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Vijećnik Petar Kopunović Legetin pitao je za HNK. Nedavno smo potpisali kolektivni ugovor s 

HNK gdje su rasla najviše do sada materijalna prava u HNK, govorimo u prosjeku 25 %. To još 
nikad nije tako raslo. Što se tiče sistematskog pregleda u kolektivnom ugovoru, ja za to jesam, 

ali moram napomenuti da tada u pregovorima s HNK sindikat to nije tražio i zato ga nema. Da 
su tražili to bi dobili sigurno kao i sve ostale tvrtke koje su to tražile. 
 

Vijećnik Antonio Sobol je rekao da će hvaliti nešto gradsku upravu, ja sam Vas pohvalio za 
terase i tako da nema tu veze. Inicijative koje su dobre, dobre su. Ono što se dobro radi, dobro se 
radi, a  ako se nešto ne radi dobro tu smo da na to upozoravamo i da rješavamo.  
Što se tiče OLJK-a možda su terase bile prazne jer smo bili na domjenku kasnije koji je bio u 

istinu lijep, ako se slažemo.  
Što se tiče promocije OLJK-a, možda jesu terase bile prazne ali svi programi su puni. Znači da 
građani znaju za to, vidjeli smo da nikad više nismo imali ljudi nego na otvaranju sada OLJK-a, 

a siguran sam da i ovi programi što razgovaram s ravnateljem Majićem su izuzetno dobro 
popunjeni. Koliko se troši na programski dio na promociju to će Vam dostaviti Kulturni centar, 
ali ono što je da su puni na što smo ponosni i da ima jako puno programa, da traje dva mjeseca, 

da su svi besplatni, a i ovdje ću najaviti 27. rujna otvaranje prve koncertne dvorane u gradu 
Osijeku.  

 

Pitanje vijećnika Željka Kovačevića za kružni tok u Josipovcu, njegova je procijenjena vrijednost 
bila 412 tisuća eura. To je kružni tok koji dugi niz godina muči sve stanovnike Josipovca i mi 

ćemo ga napraviti. Naime, provedena je javna nabava, javna nabava je ispod procijenjene 

vrijednosti, 362 tisuće eura. U ovom trenutku traje rok žalbe, nakon toga izvođač se uvodi u 
posao i ima rok od 120 dana nakon uvođenja u posao da se kružni tok u Josipovcu napravi. Tako 
da vrlo brzo Josipovčani će dobiti kružni tok o kojem se priča 20-tak i više godina. 

 

Vijećnica Mira Leko Ćurčić pitala je u vezi vrtića. Kao što sam rekao Grad Osijek ide u šest 
vrtića, a ne u pet. Šesti vrtić je u Školskoj ulici, na području bivše škole Gaudeamus koji je 
gradski prostor, koji ćemo preurediti. U ovom trenutku je u tijeku izrada glavnog projekta, tamo 

će ići četiri skupine tako da u centru grada gdje postoji velika potreba za vrtićima, a Grad Osijek 
na žalost nema svoga zemljišta gdje može graditi domislili smo rješenje da prenamijenimo zgradu 
Gaudeamusa i da tamo napravimo vrtić tako da će to biti šesti vrtić koji ćemo napraviti u našem 
četverogodišnjem mandatu.  
Kada ste kod broja djece tu također imamo odlične brojke, odlične rezultate od početka mandata. 
U odnosu na prošlu godinu Grad Osijek, odnosno Dječji vrtići Osijek su upisali 370 djece više 
nego prošle godine. Godine 2021. kada sam došao za gradonačelnika za vrtiće se zdvajalo 5,5 
milijuna eura, a mi u proračunu za 2024. izdvajamo 11,6 milijuna eura. Godine 2021. kada sam 
došao za gradonačelnika bilo je 590 novoupisane djece, sada imamo 1.007 novoupisane djece. 

Također što se tiče odgajateljica 2021. je bilo 246, a sada imamo 324 odgajateljice i u tijeku je 
natječaj za 43 odgajateljice na neodređeno vrijeme.  Mislim da su brojke odlične. Samo ću reći 
da 2021. u Dječjim vrtićima Osijek bilo je 2.848 djeca, a godine 2024. je 3.611 djece, tako da je 

pomak očigledan. Ispunjavamo zakonske norme za četiri plus godina, upisujemo svu djecu s oba 
zaposlena roditelja, gradimo šest vrtića, a jedan od vrtića koji će se otvoriti 01.09. je onaj koji je 

bio na Vašu inicijativu u Cvjetnom naselju u Osijeku. 
 

Vijećnik Milan Opačak je pitao za biciklističku stazu. Vaša je inicijativa dugi niz godina za koju 
se zalažete i konačno ide svojem kraju. Dužine je 4,7 kilometara, povezat će Višnjevac i 
Josipovac, projekt je na evaluaciji u Ministarstvu, predali smo sve, otvoren je bio natječaj i 
vrijednost projekta je 1,6 milijuna eura. Nakon što prođe evaluaciju vjerujem da ćemo potpisati 
ugovor o sufinanciranju s Ministarstvom i da krećemo u radove na biciklističkoj stazi kroz 
Višnjevac i Josipovac. Također možemo reći da je ista stvar i s biciklističkom stazom u Tenji za 
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koju se godinama zalagao vijećnik Josip Mihaljević. Od ulaza u Tenju do centra Tenja također 
je na evaluaciji u Ministarstvu, predali smo sve dokumente. Isto je procijenjena vrijednost negdje 

oko 1,6 milijuna eura tako da vjerujem da ćemo uskoro krenuti s radovima te dvije biciklističke 
staze.  

 

Vijećnik Josip Mihaljević je pitao za NK Slavonac Tenja. Ovim putem čestitam na ostanku u 

ligi. Drago mi je da smo obnovili igralište zajedno s Športskim objektima d.o.o. i s Unikomom 
d.o.o. gdje je održan i malonogometni turnir koji je bio izuzetno posjećen s jako dobrim 
nagradnim fondom. Što se tiče NK Slavonca i prostorija, s obzirom da je tamo velik broj djece 

napravljena je izmjena projekta. U tijeku je potpisivanje ugovora, procijenjena vrijednost je nekih 

200-tinjak tisuća eura tako da i taj projekt privodimo kraju. U Tenji smo izdvojili u odnosu na 
2021. godinu 54% više sredstava nego 2021. Obnovili smo mnoge ulice od Mačeka, Krleže, Sv. 
Ane, Henglove i ostalih, a uskoro krećemo i s Ulicom Tina Ujevića nekih 480 tisuća eura 
procijenjene vrijednosti. U tijeku je rekonstrukcija Ulice Miroslava Krleže u iznosu od 130 tisuća 
eura, te ono što također kao i u Cvjetnom radi se vrtić, sve ide po planu u skladu s dinamikom 
radova. Vrijednost radova je 1,8 milijuna eura od čega je milijun eura bespovratnih sredstava iz 
fondova Europske unije. Možemo reći slobodno da kao i u Josipovcu u Tenji se radi nikad više. 
Zahvaljujem na vašim inicijativama i zalaganju za vaš mjesni odbor.  
 

Pisano pitanje vijećnice Katarine Kruhonja, molio bih pročelnika Danijela Slobođanca da izađe 
pa da dâ odgovor na to pitanje.  
Zahvaljujem na pozornosti.“                               
 

Danijel Slobođanac, pročelnik, iznosi: „Ako se ne varam prošle godine, negdje sredinom rujna 

je završeno savjetovanje vezano za navedenu odluku. Riječ je o procesu, mi smo sada još uvijek 
u razmatranju javno-zdravstvenih aspekata te odluke, trenutno nam je to važno jer cilj je zapravo 
da imamo dvije strane. Jedna je zadovoljiti propise i standarde koji su potrebni za donošenje te 
odluke i s druge strane moramo prihvatiti stavove struke i svih udruga, odnosno za zaštitu 
životinja i svih njihovih razmišljanja, aktivno na tome još uvijek radimo i čim završimo ta će se 
odluka naći na dnevnom redu sjednice.“  
 

Vijećnici Antonio Sobol, Goran Kušec, Jesenka Ricl i Vjeran Marijašević očitovali su se o 
dobivenim odgovorima. 

 

 

TOČKA 3. IZVJEŠĆE O OBAVLJENOJ FINANCIJSKOJ REVIZIJI GRADA 
OSIJEKA ZA 2022. 

 

Gradonačelnik dostavlja Izvješće o obavljenoj financijskoj reviziji Grada Osijeka za 2022. na 
razmatranje i prihvaćanje. 
 

Odbor za financije i gospodarstvo razmatrao je navedeno izvješće i nije imao primjedbi. 
 

Uvodno obrazloženje dao je gradonačelnik Grada Osijeka Ivan Radić. 
 

Predsjednik je otvorio raspravu u kojoj je sudjelovao vijećnik Boris Kiš u ime Kluba Političke 
platforme MOŽEMO!  

Na pitanja postavljena kroz raspravu vijećniku će se dostaviti pisani odgovor. 
 

Predsjednik je zaključio raspravu. 
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Pozvao je vijećnike da pristupe (elektroničkom) glasovanju o Zaključku povodom razmatranja 

Izvješća o obavljenoj financijskoj reviziji Grada Osijeka za 2022. 
Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da je Izvješće o obavljenoj financijskoj reviziji 

Grada Osijeka za 2022. prihvaćeno većinom glasova nazočnih vijećnika i to s 24 “za” i 1 

“suzdržan“ te je Gradsko vijeće donijelo   
 

Z A K L J U Č A K 

 

povodom razmatranja Izvješća o obavljenoj 
Financijskoj reviziji Grada Osijeka za 2022. 

 

(Zaključak povodom razmatranja Izvješća o obavljenoj financijskoj reviziji Grada Osijeka za 

2022. prilaže se ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio) 

 

KLASA: 470-06/24-01/1  

URBROJ: 2158-1-01-24-7 

 

 

TOČKA 4. IZVJEŠĆE DJEČJEG VRTIĆA OSIJEK O OSTVARENO ODGOJNO-

OBRAZOVNOM RADU ZA 2023. 

 

Gradonačelnik je razmotrio navedeno Izvješće te isto dostavio Gradskome vijeću Grada Osijeka 
na razmatranje i prihvaćanje. 
 

Odbor za financije i gospodarstvo razmatrao je navedeno izvješće i nije imao primjedbi. 
 

Predsjednik je otvorio raspravu u kojoj je sudjelovao vijećnik Boris Kiš u ime Kluba Političke 
platforme MOŽEMO!  
Na pitanja postavljena kroz raspravu vijećniku će se dostaviti pisani odgovor. 

 

 

Predsjednik je zaključio raspravu. 
 

Pozvao je vijećnike da pristupe (elektroničkom) glasovanju o Zaključku povodom razmatranja 
Izvješća Dječjeg vrtića Osijek o ostvarenom odgojno-obrazovnom radu za 2023.  

Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da je Izvješće Dječjeg vrtića Osijek o ostvarenom 
odgojno-obrazovnom radu za 2023. prihvaćeno većinom glasova nazočnih vijećnika i to s 25 
„za“ i 1 „suzdržan“ te je Gradsko vijeće donijelo  
 

Z A K L J U Č A K 

 

povodom razmatranja Izvješća Dječjeg vrtića Osijek  
o ostvarenom odgojno-obrazovnom radu za 2023. 

 

(Zaključak povodom razmatranja Izvješća Dječjeg vrtića Osijek o ostvarenom odgojno-

obrazovnom radu za 2023.  prilaže se ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio) 

 

KLASA: 402-04/24-01/19 

URBROJ: 2158-1-01-24-9 
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TOČKA 5. IZVJEŠĆE PUČKOG OTVORENOG UČILIŠTA OSIJEK O 
REALIZACIJI PROGRAMA I FINANCIJSKO IZVJEŠĆE ZA 
RAZDOBLJE OD 1. SIJEČNJA 2023. DO 31. PROSINCA 2023. 

 

Gradonačelnik je razmotrio navedeno Izvješće te isto dostavio Gradskome vijeću Grada Osijeka 
na razmatranje i prihvaćanje. 
 

Odbor za financije i gospodarstvo razmatrao je navedeno izvješće i nije imao primjedbi. 
 

Predsjednik je otvorio raspravu u kojoj je sudjelovao vijećnik Antonio Sobol u ime Kluba 

Domovinski pokret, a obrazloženje je dao ravnatelj Marin Seleš. 
 

Predsjednik je zaključio raspravu. 
 

Pozvao je vijećnike da pristupe (elektroničkom) glasovanju o Zaključku povodom razmatranja 

Izvješća Pučkog otvorenog učilišta Osijek o realizaciji programa i Financijskog izvješća za 
razdoblje od 1. siječnja 2023. do 31. prosinca 2023.  
Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da je Izvješće Pučkog otvorenog učilišta Osijek o 
realizaciji programa i Financijskog izvješća za razdoblje od 1. siječnja 2023. do 31. prosinca 

2023. prihvaćeno većinom glasova nazočnih vijećnika i to s 20 “za”, 1 “protiv” i 5 “suzdržanih” 

te je Gradsko vijeće donijelo 

 

Z A K L J U Č A K  
 

povodom razmatranja Izvješća Pučkog otvorenog učilišta Osijek o realizaciji programa 

 i Financijskog izvješća za razdoblje od 1. siječnja 2023. do 31. prosinca 2023. 
 

(Zaključak povodom razmatranja Izvješća Pučkog otvorenog učilišta Osijek o realizaciji 
programa i Financijskog izvješća za razdoblje od 1. siječnja 2023. do 31. prosinca 2023. prilaže 
se ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio) 

 

KLASA: 402-04/24-01/18 

URBROJ: 2158-1-01-24-9 

 

 

TOČKA 6. IZVJEŠĆE O POSLOVANJU KAZALIŠTA I OSTVARENJU 
KAZALIŠNOG REPERTOARA HRVATSKOG NARODNOG 

KAZALIŠTA U OSIJEKU ZA 2023.  
 

Gradonačelnik je razmotrio navedeno Izvješće te isto dostavio Gradskome vijeću Grada Osijeka 
na razmatranje i prihvaćanje. 
 

Odbor za financije i gospodarstvo razmatrao je navedeno izvješće i nije imao primjedbi. 

 

Uvodno obrazloženje dao je intendant HHK Vladimir Ham. 
 

Predsjednik je otvorio raspravu u kojoj su sudjelovali vijećnici Jesenka Ricl, Boris Kiš u ime 
Kluba Političke platforme MOŽEMO! i Anto Đapić u ime Kluba vijećnika NL Anto Đapić, 
ANU, a obrazloženje je dao intendant Vladimir Ham. 
 

Predsjednik je zaključio raspravu. 
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Pozvao je vijećnike da pristupe (elektroničkom) glasovanju o Zaključku o prihvaćanju Izvješća 
o poslovanju kazališta i ostvarenju kazališnog repertoara Hrvatskog narodnog kazališta u Osijeku 
za 2023.  

Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da je Izvješće o poslovanju kazališta i ostvarenju 
kazališnog repertoara Hrvatskog narodnog kazališta u Osijeku za 2023. prihvaćeno većinom 
glasova nazočnih vijećnika i to s 24 “za” i 2 “suzdržana” te je Gradsko vijeće donijelo  
 

Z A K L J U Č A K  
 

o prihvaćanju Izvješća o poslovanju kazališta i ostvarenju kazališnog repertoara 
Hrvatskog narodnog kazališta u Osijeku za 2023. 

  

(Zaključak o prihvaćanju Izvješća o poslovanju kazališta i ostvarenju kazališnog repertoara 
Hrvatskog narodnog kazališta u Osijeku za 2023. prilaže se ovom zapisniku i čini njegov sastavni 

dio) 

 

KLASA: 402-04/24-01/8 

URBROJ: 2158-1-01-24-10 

 

 

Predsjednik je u 11.15 sati odredio stanku u trajanju od 20 minuta. 

Nastavak sjednice u 11.35 sati. 

 

 

TOČKA 7. IZVJEŠĆE O POSLOVANJU KAZALIŠTA I OSTVARENJU 
KAZALIŠNOG REPERTOARA DJEČJEG KAZALIŠTA BRANKA 
MIHALJEVIĆA U OSIJEKU ZA 2023.  

 

Gradonačelnik je razmotrio navedeno Izvješće te isto dostavio Gradskome vijeću Grada Osijeka 
na razmatranje i prihvaćanje. 
 

Odbor za financije i gospodarstvo razmatrao je navedeno izvješće i nije imao primjedbi. 
 

Predsjednik je otvorio raspravu, kako se nitko nije prijavio, zaključio je raspravu. 
Pozvao je vijećnike da pristupe (elektroničkom) glasovanju o Zaključku o prihvaćanju Izvješća 
o poslovanju kazališta i ostvarenju kazališnog repertoara Dječjeg kazališta Branka Mihaljevića 
u Osijeku za 2023.  

Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da je Izvješće o poslovanju kazališta i ostvarenju 
kazališnog repertoara Dječjeg kazališta Branka Mihaljevića u Osijeku za 2023. prihvaćeno 
jednoglasno i to s 24 glasa „za“ te je Gradsko vijeće donijelo   
 

Z A K L J U Č A K  
 

o prihvaćanju Izvješća o poslovanju kazališta i ostvarenju kazališnog repertoara  
Dječjeg kazališta Branka Mihaljevića u Osijeku za 2023. 

 

(Zaključak o prihvaćanju Izvješća o poslovanju kazališta i ostvarenju kazališnog repertoara 
Dječjeg kazališta Branka Mihaljevića u Osijeku za 2023. prilaže se ovom zapisniku i čini njegov 

sastavni dio) 
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KLASA: 402-04/24-01/6 

URBROJ: 2158-1-01-24-10 

 

 

TOČKA 8. IZVJEŠĆE O RADU GRADSKE I SVEUČILIŠNE KNJIŽNICE OSIJEK 
ZA 2023.  

 

Gradonačelnik je razmotrio navedeno Izvješće te isto dostavio Gradskome vijeću Grada Osijeka 
na razmatranje i prihvaćanje. 
 

Odbor za financije i gospodarstvo razmatrao je navedeno izvješće i nije imao primjedbi. 
 

Predsjednik je otvorio raspravu u kojoj je sudjelovao vijećnik Boris Kiš, a obrazloženje je dala 
ravnateljica GISKO Dubravka Pađen Farkaš. 
  

Predsjednik je zaključio raspravu. 
 

Pozvao je vijećnike da pristupe (elektroničkom) glasovanju o Zaključku o prihvaćanju Izvješća 
o radu Gradske i sveučilišne knjižnice Osijek za 2023.  
Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da je Izvješće o radu Gradske i sveučilišne knjižnice 
Osijek za 2023. prihvaćeno jednoglasno i to s 24 glasa “za”, te je Gradsko vijeće donijelo  
 

Z A K L J U Č A K  
 

o prihvaćanju Izvješća o radu  

Gradske i sveučilišne knjižnice Osijek za 2023. 
 

(Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu Gradske i sveučilišne knjižnice Osijek za 2023. prilaže 
se ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio) 

 

KLASA: 402-04/24-01/5 

URBROJ: 2158-1-01-24-10 

 

 

TOČKA 9. IZVJEŠĆE O RADU JAVNE USTANOVE GRADSKE GALERIJE OSIJEK 
ZA 2023.  

 

Gradonačelnik je razmotrio navedeno Izvješće te isto dostavio Gradskome vijeću Grada Osijeka 
na razmatranje i prihvaćanje. 
 

Odbor za financije i gospodarstvo razmatrao je navedeno izvješće i nije imao primjedbi. 
 

Predsjednik je otvorio raspravu, kako se nitko nije prijavio, zaključio je raspravu. 
 

Pozvao je vijećnike da pristupe (elektroničkom) glasovanju o Zaključku o prihvaćanju Izvješća 
o poslovanju javne ustanove Gradske galerije Osijek za 2023.  

Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da je Izvješće o prihvaćanju Izvješća o poslovanju 
javne ustanove Gradske galerije Osijek za 2023. prihvaćeno jednoglasno i to s 24 glasa „za“ te 
je Gradsko vijeće donijelo  
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Z A K L J U Č A K 

 

o prihvaćanju Izvješća o poslovanju javne ustanove Gradske galerije Osijek za 2023. 
 

(Zaključak o prihvaćanju Izvješća o poslovanju javne ustanove Gradske galerije Osijek za 2023.  
prilaže se ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio) 

 

KLASA: 402-04/24-01/10 

URBROJ: 2158-1-01-24-10 

 

 

TOČKA 10. IZVJEŠĆE O RADU KULTURNOG CENTRA OSIJEK ZA 2023. 
 

Gradonačelnik je razmotrio navedeno Izvješće te isto dostavio Gradskome vijeću Grada Osijeka 
na razmatranje i prihvaćanje. 
 

Odbor za financije i gospodarstvo razmatrao je navedeno izvješće i nije imao primjedbi. 
 

Predsjednik je otvorio raspravu, kako se nitko nije prijavio, zaključio je raspravu. 
 

Pozvao je vijećnike da pristupe (elektroničkom) glasovanju o Zaključku o prihvaćanju Izvješća 
o radu Kulturnog centra Osijek za 2023.  

Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da je Izvješće o radu Kulturnog centra Osijek za 

2023. prihvaćeno jednoglasno i to s 24 glasa “za” te je Gradsko vijeće donijelo  
 

Z A K L J U Č A K  
 

o prihvaćanju Izvješća o radu Kulturnog centra Osijek za 2023. 

 

(Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu Kulturnog centra Osijek za 2023. prilaže se ovom 
zapisniku i čini njegov sastavni dio) 

 

KLASA: 402-04/24-01/7 

URBROJ: 2158-1-01-24-10 

 

 

TOČKA 11. IZVJEŠĆE O REALIZACIJI PROGRAMA RADA AGENCIJE ZA 
OBNOVU OSJEČKE TVRĐE ZA 2023. 

 

Gradonačelnik je razmotrio navedeno Izvješće te isto dostavio Gradskome vijeću Grada Osijeka 
na razmatranje i prihvaćanje. 
  

Odbor za financije i gospodarstvo, Odbor za zaštitu, obnovu i revitalizaciju Tvrđe i Odbor za 
urbanizam, graditeljstvo i zaštitu okoliša razmatrali su navedeno izvješće i nisu imali primjedbi. 
 

Predsjednik je otvorio raspravu u kojoj su sudjelovali vijećnici Boris Kiš u ime Kluba Političke 
platforme MOŽEMO! i Jesenka Ricl, a obrazloženje je dala v.d. ravnateljice Agencije za obnovu 

osječke Tvrđe Valerija Vuković Kondža. 

 

Predsjednik je zaključio raspravu. 
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Pozvao je vijećnike da pristupe (elektroničkom) glasovanju o Zaključku o prihvaćanju Izvješća 
o realizaciji programa rada Agencije za obnovu osječke Tvrđe za 2023.  
Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da je Izvješće o realizaciji programa rada Agencije 

za obnovu osječke Tvrđe za 2023. prihvaćeno jednoglasno i to s 24 glasa „za“ te je Gradsko 
vijeće donijelo  

 

Z A K L J U Č A K 

 

o prihvaćanju Izvješća o realizaciji programa rada  
Agencije za obnovu osječke Tvrđe za 2023. 

 

(Zaključak o prihvaćanju Izvješća o realizaciji programa rada Agencije za obnovu osječke Tvrđe 
za 2023. prilaže se ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio) 

 

KLASA: 402-04/24-01/16  

URBROJ: 2158-1-01-24-12 

 

 

TOČKA 12. IZVJEŠĆE O UPRAVLJANJU STANOVIMA KOJIMA GOSPODARI 
GRAD OSIJEK OD 1. SIJEČNJA 2023. DO 31. PROSINCA 2023.  

 

Gradonačelnik podnosi navedeno izvješće Gradskome vijeću Grada Osijeka na razmatranje i 
prihvaćanje. 
  

Odbor za financije i gospodarstvo i Odbor za komunalno-stambeno gospodarstvo i promet 

razmatrali su navedeno izvješće i nisu imali primjedbi. 
 

Predsjednik je otvorio raspravu, kako se nitko nije prijavio, zaključio je raspravu. 
 

Pozvao je vijećnike da pristupe (elektroničkom) glasovanju o Zaključku povodom razmatranja 

Izvješća o upravljanju stanovima kojima gospodari Grad Osijek za razdoblje od 1. siječnja 2023. 
do 31. prosinca 2023.  

Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da je Izvješće o upravljanju stanovima kojima 

gospodari Grad Osijek za razdoblje od 1. siječnja 2023. do 31. prosinca 2023. prihvaćeno 
većinom glasova nazočnih vijećnika i to s 20 “za” i 4  “suzdržana” te je Gradsko vijeće donijelo   

 

Z A K L J U Č A K  
 

povodom razmatranja Izvješća o upravljanju stanovima kojima gospodari Grad Osijek 
za razdoblje od 1. siječnja 2023. do 31. prosinca 2023.   

 

(Zaključak povodom razmatranja Izvješća o upravljanju stanovima kojima gospodari Grad 
Osijek za razdoblje od 1. siječnja 2023. do 31. prosinca 2023. prilaže se ovom zapisniku i čini 

njegov sastavni dio) 

 

KLASA: 370-01/24-01/22  

URBROJ: 2158-1-01-24-10 
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TOČKA 13.  IZVJEŠĆE O UPRAVLJANJU POSLOVNIM PROSTORIMA KOJIMA 
GOSPODARI GRAD OSIJEK ZA RAZDOBLJE OD 1. SIJEČNJA 2023. 
DO 31. PROSINCA 2023 

 

Gradonačelnik podnosi navedeno izvješće Gradskome vijeću Grada Osijeka na razmatranje i 
prihvaćanje. 
  

Odbor za financije i gospodarstvo razmatrao je navedeno izvješće i nije imao primjedbi. 
Predsjednik je otvorio raspravu, kako se nitko nije prijavio, zaključio je raspravu. 

 

Pozvao je vijećnike da pristupe (elektroničkom) glasovanju o Zaključku povodom razmatranja 

Izvješća o upravljanju poslovnim prostorima kojima gospodari Grad Osijek za razdoblje od 1. 

siječnja 2023. do 31. prosinca 2023.  
Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da je Izvješće o upravljanju poslovnim prostorima 

kojima gospodari Grad Osijek za razdoblje od 1. siječnja 2023. do 31. prosinca 2023. prihvaćeno 
većinom glasova nazočnih vijećnika i to s 18 “za” i 6 “suzdržanih” te je Gradsko vijeće donijelo   
 

Z A K L J U Č A K  
 

povodom razmatranja Izvješća o upravljanju poslovnim prostorima kojima  
gospodari Grad Osijek za razdoblje od 1. siječnja 2023. do 31. prosinca 2023. 

 

(Zaključak povodom razmatranja Izvješća o upravljanju poslovnim prostorima kojima gospodari 
Grad Osijek za razdoblje od 1. siječnja 2023. do 31. prosinca 2023. prilaže se ovom zapisniku i 
čini njegov sastavni dio) 

 

KLASA: 372-02/24-01/13 

URBROJ: 2158-1-01-24-10 

 

 

TOČKA 14. IZVJEŠĆE O RADU I IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PROGRAMA 
PRIORITETA ZA ODRŽAVANJE I POBOLJŠANJE KOMUNALNE 
INFRASTRUKTURE VIJEĆA MJESNIH ODBORA I GRADSKIH 

ČETVRTI ZA 2023. 
 

Gradonačelnik je prihvatio navedena izvješća te objedinjena dostavio Gradskome vijeću Grada 
Osijeka na razmatranje i prihvaćanje. 
Odbor za financije i gospodarstvo, Odbor za komunalno-stambeno gospodarstvo i promet i 

Odbor za mjesnu samoupravu, razmatrali su navedena izvješća i nisu imali primjedbi. 
 

Predsjednik je otvorio raspravu, kako se nitko nije prijavio, zaključio je raspravu. 
  

Pozvao je vijećnike da pristupe (elektroničkom) glasovanju o Zaključku povodom razmatranja 

Izvješća o radu i Izvješća o izvršenju programa prioriteta za održavanje i poboljšanje komunalne 
infrastrukture vijeća mjesnih odbora i gradskih četvrti za 2023.  
Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da je su Izvješća o radu i Izvješća o izvršenju 
programa prioriteta za održavanje i poboljšanje komunalne infrastrukture vijeća mjesnih odbora 
i gradskih četvrti za 2023. prihvaćena većinom glasova nazočnih vijećnika i to s 20 “za” i 4  

“suzdržana” te je Gradsko vijeće donijelo   
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Z A K L J U Č A K  
 

povodom razmatranja Izvješća o radu i Izvješća o izvršenju programa  
prioriteta za održavanje i poboljšanje komunalne infrastrukture  

vijeća mjesnih odbora i gradskih četvrti za 2023.   
 

(Zaključak povodom razmatranja Izvješća o radu i Izvješća o izvršenju programa prioriteta za 
održavanje i poboljšanje komunalne infrastrukture vijeća mjesnih odbora i gradskih četvrti za 
2023. prilaže se ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio) 

KLASA: 402-04/24-01/17 

URBROJ: 2158-1-01-24-12 

 

 

TOČKA 15. PRIJEDLOG ODLUKE O RASPISIVANJU JAVNOG NATJEČAJA O 
POVJERAVANJU NA UPRAVLJANJE SPORTSKE GRAĐEVINE 
SPORTSKI CENTAR LIO  

 

Gradonačelnik je utvrdio navedeni Prijedlog Odluke te isti dostavio Gradskome vijeću na 
razmatranje i donošenje. 

 

Odbor za financije i gospodarstvo, Odbor za urbanizam, graditeljstvo i zaštitu okoliša i Odbor za 
statutarno-pravna pitanja  razmatrali su navedeni prijedlog i nisu imali primjedbi. 

 

Predsjednik je otvorio raspravu, kako se nitko nije prijavio, zaključio je raspravu. 
 

Pozvao je vijećnike da pristupe (elektroničkom) glasovanju o Prijedlogu Odluke o raspisivanju 

Javnog natječaja o povjeravanju na upravljanje sportske građevine Sportski centar LIO. 

Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da je Odluka o raspisivanju Javnog natječaja o 
povjeravanju na upravljanje sportske građevine Sportski centar LIO donijeta jednoglasno i to s 

24 glasa „za“ te je Gradsko vijeće donijelo  
 

O D L U K U 

 

o raspisivanju Javnog natječaja o povjeravanju na upravljanje  
sportske građevine Sportski centar LIO 

 

(Odluka o raspisivanju Javnog natječaja o povjeravanju na upravljanje sportske građevine 
Sportski centar LIO prilaže se ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio) 

 

KLASA: 620-08/24-01/12 

URBROJ: 2158-1-01-24-17 

 

 

TOČKA 16.   PRIJEDLOG RJEŠENJA O PRIHVAĆANJU PONUDE PO NATJEČAJU 
ZA PRODAJU NEKRETNINE OPTEREĆENE PRAVOM GRAĐENJA 
K.Č.BR. 10440/34 K.O. OSIJEK - PODUZETNIČKA ZONA NEMETIN 

 

Gradonačelnik je utvrdio navedeni Prijedlog Rješenja te isti dostavio Gradskome vijeću na 
razmatranje i donošenje. 
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Odbor za financije i gospodarstvo, Odbor za urbanizam, graditeljstvo i zaštitu okoliša i Odbor za 
statutarno-pravna pitanja  razmatrali su navedeni prijedlog i nisu imali primjedbi. 

 

Predsjednik je otvorio raspravu, kako se nitko nije prijavio, zaključio je raspravu. 
 

Pozvao je vijećnike da pristupe (elektroničkom) glasovanju o Prijedlogu Rješenja o prihvaćanju 
ponude po Natječaju za prodaju nekretnine opterećene pravom građenja k.č.br. 10440/34 k.o. 
Osijek – Poduzetnička zona Nemetin. 

 

Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da je Rješenje o prihvaćanju ponude po Natječaju 
za prodaju nekretnine opterećene pravom građenja k.č.br. 10440/34 k.o. Osijek – Poduzetnička 
zona Nemetin donijeto jednoglasno i to s 24 glasa “za” te je Gradsko vijeće donijelo  
 

R J E Š E N J E  

 

o prihvaćanju ponude po Natječaju za prodaju nekretnine opterećene pravom građenja 
k.č.br. 10440/34 k.o. Osijek – Poduzetnička zona Nemetin 

 

(Rješenje o prihvaćanju ponude po Natječaju za prodaju nekretnine opterećene pravom građenja 
k.č.br. 10440/34 k.o. Osijek – Poduzetnička zona Nemetin prilaže se ovom zapisniku i čini 

njegov sastavni dio) 

 

KLASA: 943-01/23-01/15 

URBROJ: 2158-1-01-24-27 

 

TOČKA 17. PRIJEDLOG RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU I IZBORU ČLANA ODBORA 
ZA FINANCIJE I GOSPODARSTVO 

 

Odbor za izbor i imenovanja utvrdio je Prijedlog Rješenja o razrješenju i izboru člana Odbora za 
financije i gospodarstvo, kojim predlaže da se član Odbora Boris Piližota razriješi dužnosti, a da 
se za člana Odbora izabere Vjeran Marijašević te isti dostavio Gradskome vijeću na razmatranje 
i donošenje. 

 

Prijedlog Odbora je dostavljen svim vijećnicima. 

Predstavnik Odbora za izbor i imenovanja je Željko Kovačević, predsjednik. 
 

Gradonačelnik se očitovao o navedenom prijedlogu i isti podržao.  
Predsjednik je otvorio raspravu, kako se nitko nije prijavio, zaključio je raspravu. 
 

Pozvao je vijećnike da pristupe (elektroničkom) glasovanju o Prijedlogu Rješenja o razrješenju i 
izboru člana Odbora za financije i gospodarstvo. 

Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da je Rješenje o razrješenju i izboru člana Odbora 
za financije i gospodarstvo donijeto jednoglasno i to s 24 glasa „za“ te je Gradsko vijeće donijelo  
 

R J E Š E N J E 

 

o razrješenju i izboru člana  
Odbora za financije i gospodarstvo 

 

(Rješenje o razrješenju i izboru člana Odbora za financije i gospodarstvo prilaže se ovom 
zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
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KLASA: 021-06/21-01/23 

URBROJ: 2158-1-01-24-16 

 

 

TOČKA 18. PRIJEDLOG RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU I IMENOVANJU ČLANA 
ODBORA ZA UTVRĐIVANJE PRIJEDLOGA IMENA ULICA I TRGOVA 

 

Odbor za izbor i imenovanja utvrdio je Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana 
Odbora za utvrđivanje prijedloga imena ulica i trgova, kojim predlaže da se član Odbora Boris 
Piližota razriješi dužnosti, a da se za člana Odbora imenuje Vjeran Marijašević te isti dostavio 

Gradskome vijeću na razmatranje i donošenje. 
 

Prijedlog Odbora je dostavljen svim vijećnicima. 

Predstavnik Odbora za izbor i imenovanja je Željko Kovačević, predsjednik. 
 

Gradonačelnik se očitovao o navedenom prijedlogu i isti podržao.  
 

Predsjednik je otvorio raspravu, kako se nitko nije prijavio, zaključio je raspravu. 
 

Pozvao je vijećnike da pristupe (elektroničkom) glasovanju o Prijedlogu Rješenja o razrješenju i 
imenovanju člana Odbora za utvrđivanje prijedloga imena ulica i trgova. 
Nakon provedenog glasovanja konstatirao je da je Rješenje o razrješenju i imenovanju člana 
Odbora za utvrđivanje prijedloga imena ulica i trgova donijeto jednoglasno i to s 24 glasa „za“ 
te je Gradsko vijeće donijelo  

 

R J E Š E N J E 

 

o razrješenju i izboru člana  
Odbora za utvrđivanje prijedloga imena ulica i trgova 

 

(Rješenje o razrješenju i izboru člana Odbora za utvrđivanje prijedloga imena ulica i trgova 
prilaže se ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio) 

 

KLASA: 021-06/21-01/35 

URBROJ: 2158-1-01-24-26 

 

 

 

 

Predsjednik je zaključio 23. sjednicu Gradskoga vijeća Grada Osijeka u 12.00 sati. 

 

 

 

 

 PROČELNICA   PREDSJEDNIK 

UPRAVNOG ODJELA - URED GRADA   GRADSKOGA VIJEĆA 

 

                    Marija Garić, v.r.       Tihomir Florijančić, v.r. 


	Nazočni vijećnici:
	Prijedlog Odbora je dostavljen svim vijećnicima.
	Prijedlog Odbora je dostavljen svim vijećnicima.


